
 
Protokoll 

SVK Västsvenskas styrelsemöte 

22-01-13, Messenger, kl 18.30 

 

Närvarande: Stefan, Björn, Kristina, Annelie, Inga-Lill, Lollo 

  

 

1. Mötets öppnande.  

 

2. Genomgång av föregående mötesprotokoll, godkändes och lades till handlingarna. 

 

3. Genomgång av dagordningen som godkändes. 

 

4. Mötesfunktionärer:  

Ordförande: Stefan Svensson     Sekreterare: Björn Holgersson     Justerare: Lollo 

 

5. Ekonomisk diskussion 

 

I klubbens kassa finns 143 645 kr. I övrigt hänvisas till resultatrapport som tas fram 

till årsmötet. Revisionen ska vara klar till 23 januari.  

 

6. Pandemiläget: Diskussioner om utställningens vara eller inte.  

 

Alternativ? Ställas in? Kan funka att ersätta med exteriörbedömning? Max 20 åt 

gången? Ras för ras?  Utomhus…? Datum 26 februari och plats? 

  

Beslutades att låta det stå kvar i Sätila den 26 februari – vi anpassar till gällande 

pandemiregler.  

 

7. Pandemiläget: Årsmötet? Alternativ… Framflyttning eller digitalt möte? Hinner vi 

förbereda?  

 

Beslutades att flytta årsmötet till Väla-helgen 10-12 juni och hålla ett fysiskt årsmöte. 

(Det ska vara OK med SKK.) 

 

8. Att komma ihåg inför årsmötet 

 

- Årshandlingen – Björn redovisar läget  

 

- Underlag för vandringspriser – Annelie – redovisar läget 

 

- Gravyren utgår – i enlighet med förra styrelsebeslutet. 

 

- De som har rätt till det och kommer till årsmötet kommer att få glas. 

 

- Diplom – utifrån Lollos förlaga, delas ut vid årsmötet, även kvarstående från förra 

årsmötet. 

 

http://www.vorsteh-vast.se/default.asp


 
9. Årets funktionär Kristina Svenberg. Björn rapporterar till HS. Ska med i 

årsmöteshandlingen.  

 

10. Diskussion om provledare och behörigheter i nya digitala SVK-systemet. Listan 

reviderad och uppdaterad. Systemet är uppdaterat så att befogenheter stämmer. 

 

11. Inför årsmötets val av styrelse 

 

Valberedningens förslag ska in i årsmöteshandlingen. Björn stämmer av med 

Valberedningen.  

 

12. Diskussioner och avstämning om specifika frågor som ska tas upp på årsmötet  

(26 februari 2022) 

 

Inga inkomna motioner till årsmötet eller fullmäktige 

 

Provavgifter ska in i verksamhetsberättelsen. 

 

13. Övriga frågor: 

 

- Påbörjad diskussion om kontakt med markvärdar inför provsäsong.  

 

- Ny viltfogde. Ännu inte klart.  

 

- Väla planering – bör vara ett separat styrelsemöte i mars 

 

- Lollo informerar om att provledarbokningen går framåt. 

 

- Erik Larsson har en pistol som är klubbens  

 

 

14. Nästa styrelsemöte:  

 

Nästa styrelsemöte den tisdag 29 mars 18.30 

 

Därefter är det konstituerande mötet, direkt efter årsmötet lördagen den 11 juni  

 

   
Stefan Svensson   Björn Holgersson 

 

 
          Justeras: Lollo  

http://www.vorsteh-vast.se/default.asp


Protokoll
SVK Västsvenskas konstituerande möte 2022-06-12 Väla

Styrelsen:
Stefan Svensson (svensson.hultet@gmail.com)
Kristina Svenberg (kristina@akuthhs.se)
Inga-Lill Bohlin (bohlin.inga-lill@hotmail.com)
Stig-Arne Persson (sa@lacf.se)
Annelie Finn-Eriksson (anneliefinneriksson@gmail.com)
Johannes Svensson (johannes_899@hotmail.com)
Karin Amundsson (karin.amundsson@gmail.com)
Fredrik Cullberg (fredrik@cullbergsbergsprangning.se)
Rickard Bergermo (r.bergermo@gmail.com)
Jan Sämgård (jan.samgard@gmail.com)

Närvarande: Stefan, Kristina, Inga-Lill, Karin, Stig-Arne, Rickard, Fredrik

1. Mötets öppnande

2. Dagordningen godkänd.

3. Justeringsmän: Stig-Arne Persson och Kristina Svenberg

4. Styrelsens konstituerande: Ordförande vald av årsmötet: Stefan Svensson; 
Vice ordförande: Kristina Svenberg.

5. Sekreterare: Karin Amundsson, Kassör: Inga-Lill Bohlin

6. Firmatecknare var för sig: Ordförande: Stefan Svensson 480313-5591, 
Kassör: Inga-Lill Bohlin 570923-5104

7. AU: Ordförande, sekreterare, vice ordförande, kassör

8. Övriga poster:
a) Utställningsansvarig: Kristina Svenberg
b) Lokalredaktör: Björn Holgersson
c) Webbansvarig: Stig-Arne Persson
d) Materialförvaltare: Inga-Lill Bohlin
e) Vandringspriser: Annelie Finn-Eriksson
f) Resultatredovisare för Viltspår, Fullbruksprov och Jaktprov: Annelie Finn-Eriksson och 

Inga-Lill Bohlin
g) Ansvarig för domarbokningar: Stig-Arne Persson
h) Sponsoransvarig: Gemensamt ansvar. Johannes samordnar.
i) Medlemsvård: Karin Amundsson
j) Koll på jaktprovsanmälningar: Stig-Arne Persson
k) Viltfogde: Per-Åke Hallgren
l) Facebook: Gabriella Reif

A) Övriga frågor:
- Planeringsgrupp för Hubertusjakt (test) i november: Stefan, Lollo, Fredrik
- Avsluta det eventuella avtalet med WestHunt (Stefan)
- Ta kontakt med huvudstyrelsen om vi tillåts ha liknande sponsorer, utöver Widforss (Stefan)
- Nästa styrelsemöte: Måndag 18 juli 18.30 (hos Inga-Lill)

  
      Stig-Arne Persson                                  Kristina Svenberg



Protokoll SVK Västsvenskas styrelsemöte
2020-07-18, kl 18.30, hos Inga-Lill

Närvarande: 
Inga-Lill, Stefan, Fredrik, Jan, Kristina, Lollo, Karin  
Lars (adjungerad)

1. Mötets öppnande. OK

2. Dagordningen godkänd. OK

3. Mötesfunktionärer

Ordförande: Stefan Svensson Sekreterare: Karin Amundsson
Justerare: Jan Sämgård 

4. Genomgång förra protokollet. (konstituerade). Se övriga frågor.

5. Ekonomisk redovisning 

Tillgångar i juni jämfört med motsvarande tid förra året

Likvida medel 1/6 2020 83 611 kr
Likvida medel 18/7 2022 138 101 kr

6. St Hubertusjakt. Rapport från planeringsgruppen (Stefan/Lollo/Fredrik):
Huvudstyrelsen planerar att arrangera tre prov (Mellan-Sverige, Skåne och VVK). 
VVKs jakt planeras den 19 nov i Broddetorp (Karl-Johan Bringbergs marker). Det 
finns två domare enligt huvudstyrelse som dömer St Hubert prov. 
Finansiell uppskattning: ~13.000kr för två domare, 7-8.000kr för mark, 
8 deltagare. → ~1.500kr/deltagare. 
Planeringsgruppen har som alternativ föreslagit för huvudstyrelsen ett billigare 
alternativ: Patrik Sjöström från Skåne (”St Hubert domare”) och en domare från VVK.
Vi väntar på svar från huvudstyrelsen.
Ytterligare kommentar är att Karl-Johan (markägaren) önskar bjuda med sina 
”jaktelever” och bjuda in Svensk Jakt för en artikel, vilket bifalles.
Middagen blir preliminärt på Löfwings Atelje & Krog.

7. Avstämning inför eftersöksproven – domare och PL. OK
Gällsered (30/7) 

Domare: Stamborg, Ekblom och Lilliehöök 
Provledare: Lars Olsson och  Per-Åke Hallgren

Hunneberg (13/8)

Domare: Jimmy Johansson, Tomas Johansson och Tomas Olofsson
Provledare: Annelie Finn Eriksson



8. Avstämning inför utställning. OK
Alingsås (20/8)
11 st är anmälda. 
Kristina ansvarig. Domare: Nils Mohlin. Bestyrelse: Inga-Lill, Fredrik och Lollo (även
fotograf).

9. Avstämning inför höstens prov. Se kvarvarande, i gult. 

Skogsprovet (10/9 och 11/9);
En grupp per dag, 
Domare: Fredrik Lilliehöök (prel) och Jan Törnqvist 
Provledare: Lars Olsson och Per-Åke Hallgren

Debutantprov (17/9 och 18/9); 
Grupper, 
Domare: Problem då Rickard Andersson. Avböjt. 
→ Lollo frågar Patrik Bergström (Östersund), Roger Malmström (Gotland) eller Erik 
Gustafsson (Sundsvall).
Provledare: Kristina Svenberg
Kristina föreslår att bjuda med en instruktör per dag.

Fältprov Halland (1/10 och 2/10);
Domare: Angelica Hammarström och Christian Larsson
Provledare: tbd och ch Frank Askengren

Fullbruksprov (1/10 och 2/10);
Domare: Tomas Olofsson, Cecilia L Karlsson och Ingmar Axelsson
Provledare: Claes Hemberg

Fältprov Skåpet (8/10 och 9/10); Nytt datum!
Domare: tbd
Provledare: tbd

Fältprov Västra Götaland (29/10 och 30/10)
Domare: Patrik Sjöström, Göran Stamborg, Jan Törnqvist och Tomas Olofsson (ev 
Angelica Hammarström)
Provledare: Ingemar Johansson
Hittills har vi bara tre marker per dag. 
→ Kristina ringer Ingmar J och kollar om han vill  ansvara för  maten.

10. Informationsbroschyrer från SVK och information till nya medlemmar.
→ Karin tar fram förslag på ett välkomstbrev till nya medlemmar. Inkludera 
Provregler och VVKs provkalender.

11. Något från övriga aktiviteter 
Inga-Lill redovisar att  resultatet från Väla blev +9.000kr.



12. Övriga frågor
- Stefan har skickat ett mejl angående avslutning av det eventuella avtalet med 
WestHunt. 

- Stefan redovisar svaret från huvudstyrelsen angående nya sponsorer: 
”när det gäller sponsring är det viktigt att Agria, Bozita/Robur och Widforss 
visas/presenteras som huvudsponsorer. Ingen annan sponsor får lyftas fram så att de 
kan uppfattas som huvudsponsor till SVK eller vid provet.
Vi vill inte skapa konflikt genom att ta med andra försäkringsbolag eller fodermärken.
Det är möjligt att ha med andra sponsorer men de kallas Övriga sponsorer tex 
Produktsponsorer som t.ex Chevalier, Lafayette radio etc.
Beträffande Jaktiabutiken så så bör det vara ok om de är med under Övriga sponsorer 
och att det framgår att det är Jaktia Kållered som är sponsor till ert prov ”Skåpet” el 
dyl, men inte webbutiken jaktia.se då blir det konflikt.”

- Frysar
Inga-Lill lägger med Jan som frysboxansvarig (2 frysar). 
Styrelsen bifaller att vår viltfogde (Per-Åke) köper en frys.
→ Inga-Lill ber Per-Åke att ta kontakt med de frysboxansvariga om att redovisa 
löpande antalet vilt. Speciellt är det viktigt inför EF proven.

- Frigolitlådor för vilt till prov.
→ Karin ringer Leif Sörvik. Lars O lånar ut två frigolitlådor tills vidare.

- Träning inför debutantprovet prel veckan före provet (17-18 sept). 
→ Stefan tar kontakt med Bringberg på Broddetorp.

- Lollo har en idé om att ha ett medlemsmöte (tex via zoom) där olika aktuella ämnen 
kan diskuteras tex särskilda prov, fjälljakt mm. 

- Extra årsmöte torsdag 21 sept. 

13. Nästa styrelsemöte, tid och plats 
8 sept kl 19 (zoom)

Mötesordförande: Stefan Svensson Sekreterare: Karin Amundsson

Justeras: 

Jan Sämgård



Protokoll SVK Västsvenskas styrelsemöte
2022-09-08, kl 19.00, zoom

Närvarande: 
Inga-Lill, Stefan, Fredrik, Jan, Rickard, Kristina, Lollo, Annelie, Karin  

1. Mötets öppnande. OK

2. Dagordningen godkänd. OK

3. Mötesfunktionärer
Ordförande: Stefan Svensson Sekreterare: Karin Amundsson
Justerare: Kristina Svenberg

4. Genomgång förra protokollet. 
Inga kommentarer.
Åtgärder från föregående mötesprotokoll finns med i utskicket av denna agenda. 

5. Ekonomisk redovisning 
Tillgångar i september jämfört med motsvarande tid förra året.
8 sept 2021: totalt 203 451 kr 
8 sept 2022: totalt 200 659 kr 

6. Hubertusjakt. Rapport från planeringsgruppen (Stefan).
Jaktprovet kommer att ske den 19 nov i Broddetorp på Karl-Johan Brindberg marker. 
Domare blir Thomas Olofsson och Patrik Sjöström och provledare blir Stefan 
Svensson. Provavgift föreslås till 900kr per deltagare. För närvarande planeras ingen 
middag. Hittills har två anmält sig via telefon, vilket Lollo kommenterar att dessa 
måste anmäla sig via nätet. Max antalet är 8 starter.
Att göra:
- Stefan kollar med Rolf på SVK om de har åsikter om hur klubben bör hantera om det
blir för många som anmäler sig.  
- Stefan kollar med med SVK hur de planerar en utvärdering av själva provet.

7. Feedback från eftersöksproven – domare och PL
Gällsered (30/7). Inga kommentarer. 

Hunneberg (13/8). Vilthanteringen var inte optimal, speciellt  gällande kaninerna. 
Att göra:
Stefan kallar till ett möte med Mikael D och Per-Åke H för en överlämning till vår nye
viltfogde. 

8. Feedback utställning
Alingsås (20/8). Utställning gick som planerat och allt förlöpte väl. Klubben gjorde en 
vinst på 4 400kr.

9. Avstämning inför höstens prov 
- Skogsprovet (10/9 och 11/9); 
En grupp per dag, 



Domare: Jan Törnqvist och Fredrik Lilliehöök 
Provledare: Lars Olsson och Per-Åke Hallgren
Provet är fullt, både på lördag och söndag med 6 deltagare per dag.

- Träning inför debutantprovet veckan före provet (10 sept fm). 
Ansvariga: Björn Holgersson och Christian Acker
Marker: Broddetorp.
5 st är anmälda.

- Debutantprov (17/9 och 18/9); 
Domare: Göran Stamborg
Provledare: Kristina Svenberg
Det kommer bara vara debutanter (hundar och förare). VVK's debutanter får delta 
båda dagarna. Deltagare från andra lokalavdelningar får delta en av dagarna.
Stefan är med som instruktör båda dagarna.

- Fältprov Halland (1/10 och 2/10);
Domare: Angelica Hammarström och Christian Larsson (prel)
Provledare: Lollo och och Frank Askengren
Hittills är 6-8 anmälda per dag.

- Fullbruksprov (1/10 och 2/10);
Domare: Tomas Olofsson, Cecilia L Karlsson och Ingmar Axelsson
Provledare: Claes Hemberg
13 st är anmälda. Normalt antal deltagare är 8-10. 
Att göra:
Annelie kollar med provledaren om han behöver hjälp och om hur lottning av 
platserna skall ske.

- Fältprov Skåpet (8/10 och 9/10); 
Mötet beslutar att ställa in Skåpet i år. Anledningen är att datumet krockar med 
älgjakten och det har därför inte gått att få domare eller provledare att ställa upp.

- Fältprov Västra Götaland (29/10 och 30/10)
Domare: Patrik Sjöström, Göran Stamborg, Jan Törnqvist och Tomas Olofsson (ev 
Angelica Hammarström)
Provledare: Ingemar Johansson
Hittills har vi tre marker per dag. 
Kristina har bokat 10 st stugor på Mössebergs Camping. Hon har även preliminärbokat
restaurang Löwings (2-rätters + pralin för 550kr). Även buss ToR Löwings är 
prelimärbokad.

10. Information till nya medlemmar.
Karin har tagit fram ett förslag på ett välkomstbrev till nya medlemmar som hon delat 
med några i styrelsen. Styrelsen föreslår att detta mejl skickas ut till de som blivit 
medlemmar under detta år (2022). Provregler och VVKs provkalender ska inkluderas.

11. Något från övriga aktiviteter
- Fältvandring Broddetorp om viltfågel. Jan rapporterade om detta och har även skrivit



en rapport, som kommer läggas ut på hemsidan. 
- Spårprov i Skåne: Huvudstyrelsen har bjudit in till detta och Annelie kommer 
medverka från vår lokalavdelning.

12. Övriga frågor
- Styrelsen accepterar Kristinas förslag om att utställning för år 2025 blir i Sätila och 
Gräfsnäs. I Gräfsnäs bör utställningen planeras någon gång under den första halvan av 
augusti. Det vore trevligt om vi kan få med tex setterklubben på samma utställning.
- Styrelsen anser att provledarens uppgift inför prov, är även att hantera mat till 
domare, provledare och funktionärer. Vid behov, kan provledaren kontakta någon i 
styrelsen om hjälp.
- Fredrik erbjuder möjligheten att ha prov på Ulkerös jaktmarker i november. Det 
skulle kunna vara ett särskilt fältprov där i år. 

13. Nästa styrelsemöte, tid och plats 
13 okt kl 18 (zoom). Observera tiden!

Stefan Svensson Karin Amundsson

Justeras: 

Kristina Svenberg



Protokoll SVK Västsvenskas styrelsemöte
2022-10-13, kl 18.00, zoom

Närvarande: 
Inga-Lill, Stefan, Fredrik, Jan, Rickard, Kristina, Lollo, Ingemar, Karin

1. Mötets öppnande. OK

2. Dagordningen godkänd. OK

3. Mötesfunktionärer
Ordförande: Stefan Svensson Sekreterare: Karin Amundsson
Justerare: Inga-Lill Bohlin

4. Genomgång förra protokollet. Inga kommentarer.
Åtgärder från föregående mötesprotokoll finns med i utskicket av denna agenda. 

5. Hubertusjakt 13 nov i Broddetorp. Rapport från planeringsgruppen (Stefan).
5 st anmälda. Följande domare är klara: Patrik Sjöström och Peter Nilsson. Thomas 
Olofsson är osäker om han kan vara med.
Stefan väntar på svar från SVK angående utvärdering av provet.

6. Feedback från fältproven. Proven nedan har genomförts väl under hösten.  
Skogsprovet (10/9 och 11/9);
Träning inför debutantprovet veckan före provet (10 sept). 
Debutantprov (17/9 och 18/9); 
Fältprov Halland (1/10 och 2/10);
Fullbruksprov (1/10 och 2/10);

 Spårprovet i Skåne. Förslag på att bjuda in Rolf Grönstedt (SVK) till medlemsmötet  
 på Väla för genomgång och beskrivning av provet.

7. Avstämning inför höstens prov 
Fältprov Västra Götaland (29/10 och 30/10)
Domare: Patrik Sjöström, Göran Stamborg, Jan Törnqvist och Tomas Olofsson (ev 
Angelica Hammarström)
Provledare: Ingmar Johansson
Ingemar har klart 4 marker per dag. Ett femte parti (T. Olofsson) kommer troligtvis 
kunna godkännas. Detta innebär att vi kan acceptera alla anmälning (46 resp. 48 
anmälningar). Ingemar skickar ut PM a.s.a.p.
Kristina rapporterar om läget med boende och mat. Få personer har bokat middag på 
Löwings. Vi bör påminna om middag på Löwings i PM:t.
Fredrik anmäler sig som skytt båda dagarna.

Att göra:
- Stefan kollar med Annelie om hon kan ansvara för kansliet. Kristina och Inga-Lill 
kan hjälpa till.
- Inga-Lill ringer Anton om han kan vara en andra skytt.



- Kristina kollar hur många domare/PL som vill ha boende (8-bädds stuga).

8. Provkalender 2023
Nedan är förslag på tider som Ingemar (markansvarig) kan börja arbeta efter. 
Avapportering vid nästa möte den 17 nov.
Vårprov fält 1-2/4
EF Halland 29/7 (lö)
EF Hunneberg 12/8 (lö)
Skogsprov 9-10/9
Debutant träning 9/9 fm (lö)
Fältprov debutant 16-17/9
Fullbruksprov 30/9-1/10
Skåpet (prel.) 14-15/10(?)
Fältprov Halland 21-22/10
Novemberprov 4-5/11
Att göra:
- Stefan ber SVK om uppskov, av VVKs provkalender för 2023, till den siste 
november.
- Stefan kollar med SVK vilka krav som ställs för ett CACIT-prov. Styrelsen kommer 
ha fortsatta diskussioner om hur intresset av Skåpet kan ökas.

9. Information till nya medlemmar.
Karin har skickat ut välkomstbrev till nya medlemmar från 1 jan 2022 (retroaktivt). 
Fortsätt skicka ut välkomstmejl tex varannan månad. 
Karin kan meddela SVK att vi inte behöver deras utskick med nya medlemmar.

10. Något från övriga aktiviteter
Fredrik fortsätter planera för ett särskilt fältprov Ulkerös jaktmarker i december. 
Karin kommer att hämta 30 kaniner från Skåne i helgen (Robin Morgan). Dessa 
kommer placeras i Runes frys. Per-Åke är informerad.

11. Övriga frågor. 
Inriktningen bör vara att ha VVKs årsmöte i februari 2023, i samband med Sätila 
utställningen (25 feb).

12. Nästa styrelsemöte, tid och plats
17 nov kl 18.30 hos Inga-Lill. Bjud in Ingemar, Björn och Cecilia.
Ärenden: Förberedelse av årsmötet, förslag från valberedningen och provkalender 
2023.

  Stefan Svensson     Karin Amundsson
  Justeras: 

  Inga-Lill Bohlin



Protokoll
SVK Västsvenskas styrelsemöte
2022-11-17, kl 18.30, hos Inga-Lill

Närvarande: 
Inga-Lill, Stefan, Jan, Kristina, Lollo, Per-Åke (viltfogde), Cecilia (valberedning), Karin

1. Mötets öppnande. OK

2. Dagordningen godkänd. OK

3. Mötesfunktionärer

Ordförande: Stefan Svensson Sekreterare: Karin Amundsson
Justerare: Lollo (Stig-Arne)

4. Genomgång förra protokollet. Inga kommentarer.

5. Ekonomisk redovisning (Inga-Lill) 
2021-11-17; 125 996 kr
2022-11-17; 226 072 kr
En anledning till att vi har mer pengar i år, är att markhyror från bl.a. fullbruksprovet 
och novemberprovet har ännu inte fakturerats.
Diskussion om vad vi skulle kunna göra inom föreningen som både vore gynnsamt för
ekonomin och till fördel för nya medlemmar. Att genomföra fler rörliga viltspårsprov 
var en idé.
Bringsel-träning var en annan idé som skulle kunna läggas med som en aktivitet på 
Väla (2-4/6). Cecilia erbjuder sig att hålla i detta, och hon kommer även fråga Rune 
Dahlström att medverka.
Att göra:
- Undersök möjligheten att ha en viltspårshelg på Sämsholmsgård till våren (Inga-
Lill/Kristina)

6. Förberedelse inför årsmöte (i samband med Sätila utställningen (25 feb)):
- Kallelse skickas ut senast den 4 feb (3v innan). Karin
- Balans- och resultatrapport. Inga-Lill
- Revisionsberättelse. Inga-Lill har kontakt med revisorn
- Nomineringar (tex årets funktionär). Styrelsen
- Statistik. Lollo ber om årssammanställning från SVK (Simon N)
- Verksamhetsberättelse. Karin
- Underlag för vandringspriser. Annelie, Jan och Lollo

7. Förslag från valberedningen
Stefan och Annelie har aviserat att de avgår. Diskussion fördes om möjliga kandidater 
inom styrelsen och inom föreningen. Cecilia för detta tillbaka till valberedningen för 
fortsatta diskussioner. 

8. Provkalendern 2023. 
Preliminär provkalender för 2023 är inskickad till SVK den 6 nov. Två marker är 



fortfarande preliminära (debutantprovet i Alingsås och Hallandsprovet). Detta skall 
vara avstämt före 31 december. 
Stefan framförde ett förslag på hur intresset för Skåpet skulle kunna ökas och som 
innefattar att elitdelen blir ett CACIT prov. Styrelsen stöttar förslaget.
Styrelsen beslöt att lägga till St Hubertusprov den 11/11 2023 i provkalendern. 
Att göra:
- Karin kontaktar Ingemar om avstämning av de kvarvarande markerna för 2023 
- Karin meddelar Ingemar om att boka mark för St Hubertusprov 11/11 2023 
- Ansök om CACIT för Skåpet (Karin)

9. Feedback från fältproven och St Hubertusprovet 
- Västra Götaland (29/10 och 30/10). Provet genomfördes väl. (Kristina).
- St Hubertus (13/11). Provet var uppskattat. 8 var anmälda, 6 genomförde provet. 
Malmfältets lokalavdelning har visat intresse att göra ett liknande prov. (Stefan)

10. Övriga frågor
- Utställning Sätila. 

Kristina efterfrågar en ersättare för henne i bestyrelsen inför utställningen. 
Styrelsen beslutar att Inga-Lill, Jan och Stefan blir ansvariga.

- Sponsring. 
Diskussion om huruvida vi skulle kunna få något från Agria och Widforss, att 
dela ut som pris.
Att göra: Karin tar kontakt med Johannes om möjlighet till priser från våra 
sponsorer.

- Frysar. 
Styrelsen beslutar att öka frysbidraget från 565kr till 1120kr med början 1 jan 
2022 (retroaktivt).
Att göra: Per-Åke tar fram förslag på tydligare regler för hur vilt skall ges ut till
medlemmar och frysansvariga. 
Dessa regler skulle kunna informeras om vid Väla.

- Kurs i fågelhantering
Att göra: Jan undersöker möjligheten av att ha en kurs i fågelhantering, hos
Karl-Johan Bringberg. 

- Keps/T-shirt med tryck
Att göra: Karin undersöker med andra lokalavdelningar om deras offerter av 
kepsar och t-shirtar med tryck.

11. Nästa styrelsemöte, tid och plats:
Torsdag 12 jan 18.30 hos Inga-Lill.

Stefan Svensson     Karin Amundsson

Stig-Arne Persson
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